
I samtal med några på jobbet fick jag veta att jordade eluttag blir allt viktigare 
i våra bostäder. Detta för att minska risken att olika apparater stör varandra, i 
takt med att allt mer och allt mer avancerad elektronisk utrustning hamnar i 
våra hem. Särskilt viktigt är detta givetvis för utrustning för hemsjukvård, 
vilket såvitt jag förstår skulle kunna bli vanligare bland Skebos hyresgäster. 
Det hävdades att kommunen och allmännyttan bör ta ansvar och gå före i en 
utveckling som leder till att alla uttag i alla bostäder är jordade.

Vänsterpartiet arbetar även med frågor om elöverkänslighet, och där räcker det 
ju inte med jordade elluttag. Det handlar om mer långgående förändringar.

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor:

• Hur ser det ut i Skebos bostäder vad gäller jordade uttag? Byts de 
ojordade fortlöpande ut, eller är alla redan utbytta? Eller är frågan inte 
aktuell för närvarande?

• Har Skebo någon beredskap för elöverkänslighet och elöverkänsliga 
som hyresgäster?
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